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R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XLV/2014 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  25 czerwca 2014 r. 
 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Eugeniusz Krzyżanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ewa Turkiewicz – p.o. Skarbnika Gminy Zwierzyn 

4. Jerzy Jażdżewski – radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

5. Izabela Borkowska – kierownik GZOPO w Zwierzynie 

6. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa, gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

7. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

8. Krystyna Krzyżanowska – kierownik GOPS w Zwierzynie 

9. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 
 

1) Otwarcie XLV zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5) Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

6) Informacja o kosztach utrzymania szkół i kosztach kształcenia ucznia w 

poszczególnych szkołach na terenie Gminy Zwierzyn. 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanych położonych w 

miejscowości Górecko stanowiących działki ewidencyjne oznaczone numerami 

258/2 o pow. 0,0211ha i 258/6 o pow. 0,0253 ha, 

b) przyjęcia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zwierzynie, 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

d) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Zwierzyn. 

8) Interpelacje i zapytania radnych. 

9) Interpelacje i zapytania sołtysów 

10) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

11) Wolne wnioski i informacje. 

12) Zamknięcie XLV zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

1. Otwarcie XLV zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 10
05 

otworzyła Stefania Sierocińska 

przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na 15 radnych na sali obrad 

obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodnicząca RG powitała radnych oraz zaproszonych gości. 
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2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poinformowała, że do porządku 

obrad wprowadziła autopoprawkę poprzez dodanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Zwierzyn. Skarga wpłynęła od Zbigniewa Stelmach, którą 

przekazała do komisji rewizyjnej celem dokonania czynności sprawdzających odnośnie 

zasadności skargi na działanie zastępcy wójta Pana Andrzeja Wiśniewskiego.  

Następnie zapytała, czy jest wniosek odnośnie wprowadzonej autopoprawki. 

Nie zgłoszono wniosku do wprowadzonej autopoprawki, wobec czego przewodnicząca 

poinformowała, że wprowadzony projekt uchwały w porządku obrad zapisany zostanie, jako 

punkt 7d. Następnie odczytała porządek obrad z wprowadzoną autopoprawką i poddała go 

pod głosowanie. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, za jego przyjęciem głosowało 14 radnych.  

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  

Radny Tomasz Pajtel zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołu z XLIV sesji Rady Gminy 

Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. Za przyjęciem 

wniosku radnego Tomasza Pajtel głosowało 12 radnych,  2 radnych wstrzymało się od głosu 

(Mirosław Gniewczyński i Edward Podsiadło). 

Na salę obrad o godz. 10
12

 przybył radny Wojciech Rojek. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy odczytał sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 

 

5) Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła informację o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do 

protokołu). 

Następnie otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przewodnicząca RG 

zamknęła dyskusję i punkt 5. 

 

6) Informacja o kosztach utrzymania szkół i kosztach kształcenia ucznia w 

poszczególnych szkołach na terenie Gminy Zwierzyn. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że wszyscy radni otrzymali 

informację o kosztach utrzymania szkół i kosztach kształcenia ucznia w poszczególnych 

szkołach na terenie Gminy Zwierzyn i otworzyła dyskusję (informacja w załączeniu do 

protokołu). 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i punkt 6. 

 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanych położonych w 

miejscowości Górecko stanowiących działki ewidencyjne oznaczone numerami 

258/2 o pow. 0,0211ha i 258/6 o pow. 0,0253 ha, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

zabudowanych położonych w miejscowości Górecko stanowiących działki ewidencyjne 

oznaczone numerami 258/2 o pow. 0,0211ha i 258/6 o pow. 0,0253 ha (opinia nr 226/2014 

załączeniu do protokołu). 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy poinformował, że po konsultacjach z mieszkańcami 

postanowiono zbyć starą salę w Górecku. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanych położonych w 

miejscowości Górecko stanowiących działki ewidencyjne oznaczone numerami 258/2 o pow. 

0,0211ha i 258/6 o pow. 0,0253 ha pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XLV/235/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) przyjęcia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zwierzynie, 

 

Wojciech Rojek przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Rady Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji odnośnie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zwierzynie (opinia nr 228/2014 

w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zwierzynie pod 

głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XLV/236/2014. (Uchwała w 

załączeniu do protokołu). 

 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok,  

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok (opinia 

nr 227/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XLV/237/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Zwierzyn, 
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Stefania Sierocińska odczytała skargę Zbigniewa Stelmach na działalność zastępcy wójta 

Andrzeja Wiśniewskiego. 

 

Zdzisław Czajka przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn odczytał 

protokół nr 42/2014 z odbytego w dniu 20 czerwca 2014r. posiedzenia komisji w sprawie 

skargi. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, czy na podstawie przedstawionej korespondencji komisja 

stwierdziła brak nadzoru nad pasiekami. 

 

Zdzisław Czajka odpowiedział, że wynika to z pisma złożonego przez Zbigniewa Stelmach. 

 

Mirosław Gniewczyński przytoczył, że na jego posesji co roku pojawia się rój pszczół, mimo, 

że w obrębie 10 m, a nawet i kilometrów nie ma pasieki. Pszczoła to owad, brak w tej sprawie 

chyba dobrej woli człowieka. 

 

Urszula Kruszyna stwierdziła, że zarzuca się brak wody dla pszczół, ale my jako komisja nie 

byliśmy na posesji, a prawdopodobnie  woda jest. 

 

Stefania Sierocińska poinformowała, że komisja miała sprawdzić, czy pasieka spełnia normy 

lokalizacji zgodnie z regulaminem utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Zwierzyn. Z przeprowadzonej wizji lokalnej wynika, że pasieka ustawiona jest wyżej od 

posadzonego żywopłotu i nie jest zachowana odległość 10m do granicy działki. 

 

Wojciech Rojek zauważył, że ktoś chce za pomocą organów rozwiązać problemy 

międzyludzkie, jednak my nie damy rady. 

 

Maria Rachańska stwierdziła, że trzeba dużo dobrej woli ze strony p. Grela, my nie 

pomożemy, oni muszą dogadać się sami. Uważa jednak, że termin 7 dniowy do usunięcia 

pasieki jest zbyt krótki, gdyż wóz jest niesprawny od kilku lat i występuje problem z 

przewozem pszczół. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy oznajmił, że istnieje konflikt między p. Stelmach a p. 

Grela. Skargę złożył Zbigniew Stelmach i jeżeli byśmy nie zareagowali na pismo p. Grela, to 

ona złożyłaby skargę. Widzi tu problem nie doglądania pszczół, brak uzupełniania wody, jak 

jest ciepło. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że nie codziennie trzeba uzupełniać wodę. Wystarcza 

zmienne warunki atmosferyczne i pszczoła się inaczej zachowuje. Sprawa jest nad wyraz 

delikatna. Jest dobra wola p. Stelmach, że jesienią wywiezie pasieki. Siedem dni przy 

niesprawnych wozach w sezonie stanowi problem, żeby to zrealizować. 

 

Tomasz Pajtel zaproponował zorganizowanie spotkania dla tych dwóch stron w celu 

rozwiązania problemu. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt stwierdził, ze po wykonanej  korespondencji nie wie, czy to 

coś da. Wpłynęło już pismo od innych osób, które twierdzą, że zostały pożądlone przez 

pszczoły, ale spróbujemy. 
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Urszula Kruszyna poparła radnego Tomasza Pajtel w celu zorganizowania spotkania dla 

stron. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, z jakiego przepisu skorzystano, wyznaczając 7 dniowy 

termin do zabrania pasieki. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że zastosowano termin 7 dni mając na 

uwadze dobro międzysąsiedzkie. 

 

Urszula Kruszyna stwierdziła, że p. Stelmach w piśmie pisze, że usunie pasiekę, tylko musi 

mieć czas na wyremontowanie wozów. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że jeżeli się ustawia pasiekę, to 

zgodnie z przepisami od granicy działki należy zachować odległość 10m. My badamy 

przepisy, a nie konflikty międzyludzkie. 

 

Zdzisław Czajka zaproponował obwarować odpowiedź dodatkowymi zaleceniami i dać 

termin wykonania. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał o długość płotu i dlaczego w piśmie nie powołujemy się , że 

należy zgodnie z przepisami zabezpieczyć odpowiednią wysokość płotu. 

 

Stefania Sierocińska odczytała przepis mówiący o ustawianiu uli, a następnie poddała pod 

głosowanie zasadność skargi. 

Za niezasadnością skargi głosowało 4 radnych (Jacek Podsiadło, Robert Wcisło, Przemysław 

Herner i Jacek Warchał), 11 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Następnie przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

większością głosów „Za” głosowało 6 radnych ( J. Podsiadło, S. Sierocińska, T. Pajtel, R. 

Wcisło, P. Herner, J. Warchał), „wstrzymało się” od głosu 9 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XLV/238/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 7. 

 

8 .Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Mirosław Gniewczyński : 

- wnioskował o wycinkę zakrzaczeń  przy ul Młynarskiej, również przy wyjeździe na 

ul. Kurowską oraz przy wyjeździe ze ścieżki rowerowej na ul. Kolejową w Górkach 

Noteckich,  

- wnioskował o remont dróg Młynarskiej i Cmentarnej w Górkach Noteckich, 

- wskazywał na tablicę ustawioną zbyt blisko krawędzi jezdni przy wjeździe na ul. 

Pogodną w Zwierzynie, gdyż samochody ciężarowe o nią zaczepiają,  

- twierdził, że wysepka przy ośrodku zdrowia w Zwierzynie, mająca na celu 

ograniczenie prędkości utrudnia przejazd samochodom ciężarowym, 

- wnioskował o odtworzenie spływu wody poopadowej od skrzyżowania ul. Cmentarnej 

z Kurowską,  

- przypomniał wniosek mieszkańców o ustawieniu koszy na śmieci na terenie gminy 

Zwierzyn,  
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- wskazał na drogę Przyłęg – Górki Noteckie, która jest bardzo zniszczona, 

 

Wojciech Rojek: 

- wnioskował o zadziałanie w sprawie stojącej wody po deszczu na parkingu przed 

ośrodkiem zdrowia w Górkach Noteckich, co utrudnia dostęp chorym do obiektu, 

- prosił o odkrzaczenie dróg, szczególnie powiatowych,  

- wskazał na stojącą wodę po deszczu w okolicy nowej biblioteki w Górkach 

Noteckich, twierdząc, że należałoby zbudować studzienki i zbiornik, który przyjąłby 

tę wodę,   

- stwierdził że trzy miesiące nikt nie reaguje na zły stan ul. Zamkowej w Górkach 

Noteckich. 

 

Zdzisław Czajka: 

- wnioskował o naprawę dróg Zwierzyn-Górecko i Sławno-Zwierzyn, gdyż do dzisiaj 

nie załatano dziur na zgłaszanych wciąż do naprawy drogach, prosząc o pilną 

interwencję,  

- wskazał na złą jakość prac i złą lokalizację wysepki ograniczającej prędkość przy 

ośrodku zdrowia w Zwierzynie zbudowanej w ramach projektu szwajcarskiego. 

 

Edward Podsiadło wskazał na zły stan drogi brukowej i pobocza koło posesji p. Hajduk w 

Sarbiewie, gdyż po opadach woda wypłukuje pobocze i w związku z tym utrudnione jest 

przejście. 

 

Urszula Kruszyna wnioskowała o ustawienie ławki i kosza na śmieci oraz ewentualnie 

ustawienie toalety na dworcu kolejowym w Zwierzynie, gdyż z uwagi na zakaz rozbiórki 

budynku dworca przez konserwatora zabytków sprawa wybudowania dworca PKP została 

wstrzymana. 

 

Renata Wąsik zapytała, kiedy będzie wykonany remont drogi Górecko-Gościmiec-Błotno, 

prosząc, żeby poinformować o tym mieszkańców. 

 

Leokadia Leśniewska zapytała, co słychać w sprawie modernizacji przychodni w Zwierzynie. 

 

Sebastian Hanys wnioskował o uzupełnienie ubytków w drodze powiatowej Górecko-

Zwierzyn, gdyż stan tej drogi jest katastrofalny i wymaga pilnego remontu (ubytki na tej 

drodze dochodzą do 155 cm długości i 15 cm głębokości). 

 

Stefania Sierocińska: 

- poinformowała, że w zeszłym roku wystosowano pismo do starostwa powiatowego w 

sprawie naprawy chodnika na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie i  otrzymali 

odpowiedź, że zadanie to będzie ujęte w budżecie na 2014r., zadając pytanie, czy to 

będzie zrobione,  

- wskazała na niszczejący chodnik koło BS w Zwierzynie,  

- wnioskowała o zajęcie się odprowadzeniem wody na skrzyżowaniu dróg Strzelecka-

Wojska Polskiego w Zwierzynie,  

- stwierdziła, że droga Zwierzyn-Górecko zgłaszana jest do naprawy od 2006r. a może 

i wcześniej. 

 

Wojciech Rojek poinformował, ze od 2006 roku istnieje ścieżka rowerowa, ale jest część 

niewyremontowanego chodnika, wnioskując o jego wykończenie. 
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Mirosław Gniewczyński poinformował, że w Górkach Noteckich jest droga gruntowa gminna 

wzdłuż boiska, jedyna, którą może dojechać do swojej działki, przy której zostały już 

odtworzone granice działek, jednak jedynym problemem jest uzyskanie pozwolenia od 

starostwa na wycięcie rosnących na tej drodze akacji.  

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 8. 

 

9. Interpelacje i zapytania sołtysów. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka wnioskował o naprawę dziurawej drogi ze Zwierzyna do 

Górecka. 

 

Bożena Sawoch sołtys Górek Noteckich: 

- zauważyła, że pracownicy CIS wykosili teren wzdłuż polskiego cmentarza, dlaczego 

nie zrobili tego przy cmentarzu niemieckim  

- stwierdziła, że ul. Cmentarna została zrobiona, ale co będzie z jej zalewanym 

podwórkiem oraz, że rynny na bibliotece nie mają odprowadzenia wody i woda leci 

na jej posesję. 

 

Stanisław Grabski sołtys Zwierzyn II: 

- wskazał na zarastający krzakami chodnik przy posesji p. Rogulskiego w Zwierzynie, 

- zapytał, czy będzie robiony chodnik na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie od 

piekarni do kościoła (wnioski złożone wyłącznie na piśmie). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 9. 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy udzielił odpowiedzi na wnioski radnych i sołtysów 

informując że:  

- remont dróg wykonawca zakończył na miejscowości Górecko, na razie roboty zostały 

przerwane, gdyż czekamy na operatora równiarki, który wykonywał dotychczas prace 

na drogach, 

- niemieckiego cmentarza nie ruszano, gdyż CIS rozpoczął prace 02.06.br. i 

wykaszaniem cmentarzy nie zdążylibyśmy do Bożego Ciała,   

- prosił o wskazanie, w którym miejscu należałoby ustawić kosze na śmieci, 

odnotowywana jest dewastacja  koszy przez mieszkańców, dlatego należałoby wybrać 

takie miejsca, w których zachodzi konieczność ich ustawienia,  

- z drogą przy posesji p. Hajduk jest problem, 

- temat dworca nie jest jeszcze zamknięty, cały czas czynimy starania, żeby został 

wybudowany i wówczas teren wokół niego będzie zagospodarowany,  

- przychodnia w Zwierzynie będzie modernizowana, są już przyznane środki. 

 

Wiesław Pietruszak Wicestarosta Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego zajął głos w sprawie 

dróg powiatowych, twierdząc, że sytuacja jest bardzo trudna, gdyż otrzymane środki na ich 

remonty są minimalne. W 2013r. na 200 km dróg przyznanych mieli tylko 320000 złotych, a 

do remontu kwalifikowało się  70 km dróg. Zimowe utrzymanie dróg w 2013r. kosztowało 

powiat 400.000 zł, w 2014r. mniej, bo 180.000 zł. Na letnie utrzymanie zieleni wydajemy 

100.000 zł. Subwencja starcza więc na podstawowe prace. Poinformował, że w 2014r. na 

terenie gminy Zwierzyn zostanie zrobiony 600m odcinek drogi Błotno-Gościmiec, mostek w 
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Przyłęgu oraz skrzyżowanie drogi Strzeleckiej z Wojska Polskiego w Zwierzynie. Na pewno 

nie zostanie zrobiony chodnik w Zwierzynie oraz droga Sławno-Zwierzyn. Stwierdził, że 

temat wód poopadowych dotyczy rozwiązań systemowych dla dróg lokalnych, na które brak 

jest pieniędzy. Natomiast gałęzie na wysokości Górek Noteckich będą wycięte. 

Poinformował, że zorientuje się w temacie odnośnie wydania pozwolenia na wycięcie 

rosnących akacji na drodze dojazdowej do działki w Górkach Noteckich. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 10. 

 

11. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że: 

- następna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 27 sierpnia 2014r., 

- na dwa miesiące przed końcem kadencji radni zobowiązani są do złożenia 

oświadczeń majątkowych, 

- wpłynęło pismo Magdaleny Lepiato odnośnie remontu jej mieszkania, zapoznając z 

nim radnych. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy poinformował, że sytuacja, którą opisuje Pani M. 

Lepiato ma miejsce. Dotyczy to komina, który jest trzykomorowy dla mieszkań p. Boryszko, 

Kęsik i Lepiato. P. Boryszko i Kęsik nie mają problemów, gdyż palą suchym drewnem. Pani 

M. Lepiato pali węglem brunatnym, który potrzebuje wyższej temperatury. Problem zostałby 

rozwiązany, jeżeli zostałoby zmienione ogrzewanie na gazowe, do którego gmina chce 

partycypować w kosztach (dwie rodziny wyrażają wolę podłączenia gazu). Jesteśmy na etapie 

rozmów z M. Lepiato. 

 

Salę obrad o godz. 13
00 

opuściły radna Leokadia Leśniewska i Renata Wąsik.  

 

Zdzisław Czajka przewodniczący komisji rewizyjnej RG Zwierzyn odczytał sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn z przeprowadzonej kontroli nr 19/2014, zgodnie z 

protokołem nr 41/2014 (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała pod głosowanie przyjęcie sprawozdania. Za 

przyjęciem głosowało 12 radnych, wstrzymał się od głosu radny Zdzisław Czajka. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zapoznał z pismem Wojewody Lubuskiego, w którym 

zwraca się z prośbą o zwracanie uwagi na zachowanie się dzieci podczas wakacji, żeby nie 

dochodziło do nieszczęść. 

 

Następnie Andrzej Wiśniewski skorzystał z okazji, że na sesji obecny jest wicestarosta 

Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego i wyświetlił zdjęcia obrazujące stan dróg powiatowych i 

ich poboczy w gminie Zwierzyn (zdjęcia w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 11. 

 

 

12. Zamknięcie XLV zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
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         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

Stefania Sierocińska o godzinie 13
20

 zamknęła obrady XLV zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł a : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

 
  Marzena Kaczmarek                                                                               Stefania Sierocińska          


